

Huaxia South Chinese School Weekly News

Sept. 08, 2016

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

欢迎回来！今年是我们学校成立的第二十个年头，这将是充满了各种机遇的一年！也将是学校继续全面推进教改的一年！在 2016—2017 学年，在中文语言和文化的学习上，我们将融合各种活动、俱乐部，创造各种机会来鼓励我们的家庭有更多的参与，孩子们能有更多的认同和投入。

我们的团队非常感激能够有这样的机会，继续为如此优秀的学校和社区服务。我们的老师和管理团队整个暑假，为确保新学年的成功，付出了无数的时间和精力。**新的学年将在本周六（9月10日）开始，所有的中文课都正常上课。第一周没有舞蹈课、没有乒乓俱乐部、没有健身操和功夫课。别的文化课和俱乐部都正常进行。**我们学校的时间是下午 1:30-4:30PM.

我们学校的地图和校历已经上传到了网上，你可以下载一份作为参考。你也可以在你的账户里看到老师和教室的安排。同时，我们会在大厅张贴出分班安排。由于每个班注册人数的不一样，我们对有些班级和老师做了统一的调整。如果你有任何的问题，可以在第二周咨询我们的管理团队。

如果你还没有注册，你可以在 9 月 10 日来学校现场注册。你会在学校进口处找到身穿白色 T 恤的志愿者们，他/她们会协助你关于学校地图、班级安排、工作人员等问题。

下面是一些链接：

学校地图: <http://www.hxsouth.org/Academics/FloorMap.aspx>

校历: <http://www.hxsouth.org/Academics/HXS-Calendar.pdf>

课程清单: <http://www.hxsouth.org/Academics/CourseList.aspx>

希望你和你的家人有个美好的夏天，期待本周六在学校和大家的见面。

再次感谢大家来到华夏南部中文学校的大家庭！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2016 年 09 月 08 日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

Welcome Back! We are incredibly excited to begin our twenty year here at Huaxia South Chinese School! This will be a year filled with golden opportunities for all of our students as we strive to find ways that we can be even better than we have before! This will be a year of engaging, meaningful and rigorous work in our heritage language and culture, combined with special events and a plenty of clubs and activities certain to encourage your family to be involved and stay connected!

Our team are deeply grateful for the opportunity to keep on serving this amazing school and community. Our teachers and admin team are working so hard for the 2016-2017 school year. ***The first school day will be Sep. 10th. All Chinese classes will be in session and there will be no dancing classes, no Ping Pang club, no zumba, and no Kung fu classes on the first school day.*** However, all other culture classes and clubs will resume. Please keep in mind that our school time is from 1:30-4:30PM.

Our 2016-2017 school calendar and floor map are on our website. Please download a copy for your reference. You can find you and your children's classroom assignment online. Also, classroom assignment will be posted on the wall in the entrance lobby. Due to variation of numbers of registered students, some classes and teachers are accordingly adjusted. If you have any questions, please feel free to ask our admin team in the second week.

If you haven't register yet, you are welcome to go to the admin table on 9/10 for registration. You will find greeting volunteers in white T-shirt near the entrance, you can ask them for directions, admin members, classroom assignment, and so on.

Here are some useful links: <http://www.hxsouth.org/Academics/FloorMap.aspx>

School Calendar: <http://www.hxsouth.org/Academics/HXS-Calendar.pdf>

Course List: <http://www.hxsouth.org/Academics/CourseList.aspx>

Hope you and your family have a pleasant summer and we look forward to seeing you all on 09/10!

Welcome back!

With warm regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principle

09/08/2016